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Időpont:  

2024. július 9. 16:00  

  

Helyszín:  

  Microsoft Teams 

  

Előzetesen kiküldött napirend:  

Jegyzőkönyvvezető választása  

Előzetesen kiküldött napirend elfogadása  

1.  Eötvös Loránd Tudományegyetem Hallgatói Önkormányzat elnökének 

megválasztása  

2. Eötvös Loránd Tudományegyetem Hallgatói Önkormányzat tisztségviselőinek 

megválasztása  

3. Egyebek  

 

Napirend:  

  

1. Eötvös Loránd Tudományegyetem Hallgatói Önkormányzat elnökének 

megválasztása  

2. Eötvös Loránd Tudományegyetem Hallgatói Önkormányzat tisztségviselőinek 

megválasztása  

3. Egyebek  

Diczkó Dalma 16 óra 20 perckor megnyitja az ülést.  

  

Diczkó Dalma kérdésére az Ellenőrző Bizottság nevében Hegedűs Dávid megállapítja, hogy az 

ülés szabályosan lett összehívva. Ezek után Hegedűs Dávid mandátumellenőrzést tart.   

A mandátumellenőrzés alapján Hegedűs Dávid megállapítja, hogy az ülés 39 mandátummal határozatképes.  
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Jegyzőkönyvvezető választása  

Diczkó Dalma felkéri Füzi Rékát az ülés jegyzőkönyvének vezetésére. Füzi Réka elfogadja a 

felkérést.  

Az ülésen jelenlevők szimpátiaszavazással támogatják Füzi Rékát, mint az ülés jegyzőkönyvvezetője.  

  

Előzetesen kiküldött napirend elfogadása  

Diczkó Dalma szóban ismerteti az előzetesen kiküldött napirend pontjait.   

A Küldöttgyűlés a napirendet elfogadja 39 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett.  

  

1. Eötvös Loránd Tudományegyetem Hallgatói Önkormányzat elnökének megválasztása  

Diczkó Dalma megállapítja, hogy két érvényes pályázat érkezett az Önkormányzat elnöki 

pozíciójára, Domboróczky Balázstól, akit a GTK, IK, PPK, TáTK és a TÓK jelölt, illetve Vida 

Veronikától, akit a BGGyK, BTK, PPK, TÓK és a TTK jelölt. Elmondja, hogy az Alapszabály 

értelmében névsorrendben tartják meg a bemutatkozásokat, és a kérdéseket, illetve a jelölt, aki 

éppen bemutatkozik, csak a másik jelölt távollétében mondhatja el beszédét, és lehet hozzá feltenni 

kérdéseket a Küldöttgyűlés tagjai számára. 

Diczkó Dalma megkéri Vida Veronikát, hogy hagyja el az ülést.  

Vida Veronika elhagyja az ülést.  

Domboróczky Balázs nyilatkozik arról, hogy nem tud összeférhetetlenségről, majd elmondja 

bemutatkozó beszédét. 

Kovács Viktória kérdezi, hogy Balázsnak mik a konkrét elképzelései egy összetartó közösség 

kovácsolásáról az EHÖK-ben. 

Domboróczky Balázs, elmondja, hogy megválasztása esetén törekedni fog arra, hogy minden 

elnökségi, és megválasztott kabinet taggal felvegye a kapcsolatot és személyesen egyeztessen, a 

hatékony együttműködés és igényfelmérés érdekében. Hiszi, hogy fontos a személyes kapcsolódás. 

Említi a Vezetőképzőt is, és reméli, hogy sokan el tudnak jönni a kabinetből. 

Lentulai Martin Péter kérdezi a Domboróczky Balázs programjában olvasott a nyelvoktatással 

kapcsolatban, hogy a BTK-val együttműködve tervezi-e? 

Domboróczky Balázs beszél az elképzeléseiről, az oktatók bevonásáról a BTK-n, illetve a 

tanárszakos hallgatók bevonását a programba. Tapasztalata alapján az oktatók nyitottak a 

hallgatókat támogató kezdeményezésekre. 

Domoszlai Ákos kérdezi, hogy gazdasági szinten etikusnak tartja-e az EHÖK hozzáállását a 

tavalyi Gólyatábor költségvetésének szervezéséhez, emellett az ISZTK keret felhasználására ezzel 

kapcsolatban. 
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Domboróczky Balázs elmondja, hogy minden ösztöndíj keretet 12 hónapra kap a Hallgatói 

Önkormányzat, utána a kancellár rendelkezik felette. A gólyatáborra leadott igénylőben jelzett 

tételeket ki kell fizetni. Az Önkormányzat ezt nem tudta teljesíteni, és a kancellártól kért segítséget. 

Ő ezt a megoldást találta megfelelőnek, hiszen a maradványt bármikor megvonhatja. 

Domboróczky Balázs szerint nem probléma, ha így a hallgatókra fordítjuk ahelyett, hogy több 10 

milliót görgetünk magunk előtt, nem költjük semmire vagy esetleg jogtalan kifizetésekre költjük. 

Xu Jáde Li kérdezi, hogy Domboróczky Balázs hogyan kívánja biztosítani a szervezetműködésnek az 

átláthatóságát, illetve a döntéshozatali folyamatok transzparenciáját. 

Domboróczky Balázs kiemeli, hogy minden részönkormányzatból jelen van az EHÖK 

Elnökségében 1-1 képviselő, akiknek felelőssége az információ áramoltatása a Karuk és az EHÖK 

között, illetve az EHÖK felelőssége is a megfelelő kommunikáció feléjük. Fontosnak tartja, hogy 

a különböző döntések eredménye a különböző Social Media felületeken is megjelenjen. 

Diczkó Dalma megkéri Domboróczky Balázst, hogy hagyja el az ülést. 

Domboróczky Balázs elhagyja az ülést.  

Vida Veronika visszatér az ülésre. 

Vida Veronika nyilatkozik arról, hogy nem tud összeférhetetlenségről, majd elmondja 

bemutatkozó beszédét. 

Virágh Eszter kérdezi, hogy ha a rektorválasztás több indulós lesz, mik azok a fő célok és érdekek, 

amiket egy hallgatói elnöknek képviselnie kell? 

Vida Veronika számára kiemelt, hogy minden jelöltet meg tudjanak hallgatni, illetve, hogy olyan 

rektorjelöltet támogasson, aki tudja képviselni a hallgatói érdekeket és fontos neki az átlátható 

kommunikáció a hallgatók felé. Fontos számára emellett, hogy a részönkormányzatok egytől-egyig 

ki tudják fejezni a véleményüket.   

Hősi Rezső Rudolf kérdezi, hogy az elnökjelölti vita óta történt-e erőlelépés a Budapesti Lakhatási 

Szövetséggel való kapcsolatfelvétel terén. 

Vida Veronika elmondja, hogy a BLSZ-szel még nem vette fel a kapcsolatot, mivel abban más 

egyetemek már megválasztott emberei ülnek. Megválasztását követően ő is felveszi velük a 

kapcsolatot. 

Hősi Rezső Rudolf a Gólyahajóval kapcsolatban kikéri Vida Veronika véleményét arról, hogy 

ésszerű döntéseket hoztak-e meg. 

Vida Veronika hangsúlyozza, hogy a Gólyahajó a gólyák integrációját segíti, illetve ez egy BTK-s 

hagyomány, viszont gazdasági okokból, tavaszra lett halasztva, de végül nem rendezték meg, 

szintén gazdasági okokból. Szerinte ésszerű döntést hoztak a főszervezőkkel és a Küldöttgyűléssel. 

Diczkó Dalma megkéri Vida Veronikát, hogy hagyja el az ülést. 

Vida Veronika elhagyja az ülést.  

Nem érkezik felszólalás. 
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Domboróczky Balázs és Vida Veronika visszatérnek az ülésre. 

A szavazás előtt Diczkó Dalma megkéri az Ellenőrző Bizottságot, hogy állítsa fel a 

szavazatszámláló bizottságot, illetve ismertesse tagjait a Küldöttgyűléssel. 

Hegedűs Dávid elmondja, hogy az EHÖK Alapszabálya szerint a szavazatszámláló bizottság 

szerepét a jelenlévő Ellenőrző Bizottság tagjai látják el, név szerint: Csató Ferenc, Ludnik Máté és 

Hegedűs Dávid. 

Diczkó Dalma ismerteti a szavazás menetét. „Minden Küldöttgyűlési tag, aki szavazati joggal van 

jelen, kap egy levelet a student-es e-mail címére. A szavazófelületen tudnak majd szavazni a 

választott jelöltre a Küldöttgyűlés tagjai, ezt Hegedűs Dávid EHÖK Ellenőrző Bizottsági elnök küldi 

ki. Amennyiben ez nem történik meg, úgy a szavazat érvénytelen lesz. 15 perc szünet után a 

szavazatszámláló bizottság ismerteti a szavazás eredményét.” 

17:02 perckor a Küldöttgyűlés folytatódik. 

Hegedűs Dávid ismerteti a szavazás eredményét. 

A Küldöttgyűlés Domboróczky Balázsra, az ELTE Hallgatói Önkormányzat elnöki tisztségére 20 igen, Vida 

Veronikára 19 igen szavazat érkezett. 

A ELTE HÖK Küldöttgyűlése 20 igen, 19 nem, 0 érvénytelen szavazattal megválasztotta Domboróczky Balázst 

az ELTE Hallgatói Önkormányzat elnöki tisztségére. 

2. Eötvös Loránd Tudományegyetem Hallgatói Önkormányzat tisztségviselőinek 

megválasztása  

Diczkó Dalma ismerteti az alelnök jelölteket a Küldöttgyűlésnek.  

Diczkó Dalma megállapítja, hogy két érvényes pályázat érkezett az Önkormányzat elnökhelyettesi 

tisztségre: Vasas Mátét a GTK, IK, TÓK, PPK és a TáTK jelölte, Mig Andrást a BGGyK, BTK, 

GTK, PPK, TÓK és a TTK jelölte.  

Diczkó Dalma megállapítja, hogy két érvényes pályázat érkezett az Önkormányzat 

szervezetfejlesztésért felelős alelnöki tisztségre: Glück Krisztinát a BGGyk, TÓK, PPK és a TTK 

jelölte, Nagy Anna Dorottyát a GTK, PPK, TÓK és a TáTK jelölte. 

Diczkó Dalma megállapítja, hogy két érvényes pályázat érkezett az Önkormányzat gazdasági 

alelnöki tisztségre: Kálmán Levente Zsoltot a BGGyK, BTK, TÓK, PPK és a TTK jelölte, Teplánszki 

Vincét az ÁJK, GTK, PPK, TáTK és az IK jelölte. 

Diczkó Dalma megállapítja, hogy két érvényes pályázat érkezett az Önkormányzat szociális 

alelnöki tisztségre: Chudo Lilit a BGGyK, GTK, BTK, TÓK, PPK és a TTK jelölte, Szabó Vanesszát 

a BTK, GTK, PPK és a TáTK jelölte. 

Diczkó Dalma megállapítja, hogy két érvényes pályázat érkezett az Önkormányzat 

kommunikációs alelnöki tisztségre: Rácz Kristóf Bencét a GTK, BTK, TÓK, PPK, BGGyK és a TTK 

jelölte, Zsohár Zsuzsát a BTK, GTK, PPK, TÓK és a TÁTK jelölte. 
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Diczkó Dalma megállapítja, hogy két érvényes pályázat érkezett az Önkormányzat tanulmányi 

alelnöki tisztségre: Jáger Vivien Napsugarat a BGGyK, TTK és a PPK jelölte, Ulmann Ákost a GTK, 

PPK, TÓK és a TáTK jelölte. 

Diczkó Dalma megállapítja, hogy két érvényes pályázat érkezett az Önkormányzat pályázatokért 

felelős alelnöki tisztségre: Flaskár János Károlyt a ÁJK, BGGyK, TTK és a PPK jelölte, Villányi Lilla 

Adélt a GTK, PPK, TÓK és a TáTK jelölte.  

Diczkó Dalma megállapítja, hogy két érvényes pályázat érkezett az Önkormányzat külügyi alelnöki 

tisztségre: Boros Réka Juditot a BGGyK, BTK, GTK, IK, PPK és a TTK jelölte, Kovács Lucát a BTK, 

GTK, PPK, TÓK és a TáTK jelölte. 

Diczkó Dalma megállapítja, hogy két érvényes pályázat érkezett az Önkormányzat tudományos 

alelnöki tisztségre: Árva Lúcia Borbálát a GTK, IK, TÓK, PPK, TáTK jelölte, Hegedüs Sámuelt a 

BGGyK, GTK, PPK, TTK jelölte. 

Diczkó Dalma megállapítja, hogy két érvényes pályázat érkezett az Önkormányzat ELTE Press 

főszerkesztői alelnöki tisztségre: Lucza Bernadettet a GTK, TÓK, PPK és a TáTK jelölte, Óházy 

Bálintot a BGGyK, BTK, GTK, PPK, TÓK és a TTK jelölte. 

Vasas Máté, Mig András, Glück Krisztina, Nagy Anna Dorottya, Kálmán Levente Zsolt, 

Teplánszki Vince, Szabó Vanessza, Rácz Kristóf Bence, Zsohár Zsuzsa, Jáger Vivien 

Napsugár, Ulmann Ákos, Villányi Lilla Adél, Boros Réka Judit, Kovács Luca, Árva Lúcia 

Borbála, Hegedüs Sámuel, Lucza Bernadett és Óházy Bálint elfogadják a jelöléseket. Chudo 

Lili és Flaskár János Károly nem fogadják el a jelöléseket. 

Diczkó Dalma megkéri Vasas Mátét, hogy hagyja el az ülést. 

Vasas Máté elhagyja az ülést. 

Mig András nyilatkozik arról, hogy nem tud összeférhetetlenségről, majd elmondja bemutatkozó 

beszédét. 

Diczkó Dalma megkéri Mig Andrást, hogy hagyja el az ülést. 

Mig András elhagyja az ülést.  

Vasas Máté visszatér az ülést. 

Vasas Máté nyilatkozik arról, hogy nem tud összeférhetetlenségről, majd elmondja bemutatkozó 

beszédét. 

Mig András visszatér az ülésre. 

Diczkó Dalma megkéri Nagy Anna Dorottyát, hogy hagyja el az ülést. 

Nagy Anna Dorottya elhagyja az ülést. 

Glück Krisztina nyilatkozik arról, hogy nem tud összeférhetetlenségről, majd elmondja 

bemutatkozó beszédét. 

Diczkó Dalma megkéri Glück Krisztinát, hogy hagyja el az ülést. 
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Glück Krisztina elhagyja az ülést.  

Nagy Anna Dorottya visszatér az ülésre. 

Nagy Anna Dorottya nyilatkozik arról, hogy nem tud összeférhetetlenségről, majd elmondja 

bemutatkozó beszédét. 

Glück Krisztina visszatér az ülésre. 

Diczkó Dalma megkéri Teplánszki Vincét, hogy hagyja el az ülést. 

Teplánszki Vince elhagyja az ülést. 

Kálmán Levente Zsolt nyilatkozik arról, hogy nem tud összeférhetetlenségről, majd elmondja 

bemutatkozó beszédét. 

Diczkó Dalma megkéri Kálmán Levente Zsoltot, hogy hagyja el az ülést. 

Kálmán Levente Zsolt elhagyja az ülést. 

Teplánszki Vince visszatér az ülésre 

Teplánszki Vince nyilatkozik arról, hogy nem tud összeférhetetlenségről, majd elmondja 

bemutatkozó beszédét. 

Kálmán Levente Zsolt visszatér az ülésre. 

Szabó Vanessza nyilatkozik arról, hogy nem tud összeférhetetlenségről, majd elmondja 

bemutatkozó beszédét. 

Diczkó Dalma megkéri Zsohár Zsuzsát, hogy hagyja el az ülést. 

Zsohár Zsuzsa elhagyja az ülést. 

Rácz Kristóf Bence nyilatkozik arról, hogy nem tud összeférhetetlenségről, majd elmondja 

bemutatkozó beszédét. 

Diczkó Dalma megkéri Rácz K. Bencét, hogy hagyja el az ülést. 

Rácz K. Bence elhagyja az ülést. 

Zsohár Zsuzsa visszatér az ülésre 

Zsohár Zsuzsa nyilatkozik arról, hogy nem tud összeférhetetlenségről, majd elmondja 

bemutatkozó beszédét. 

Rácz Kristóf Bence visszatér az ülésre. 

Diczkó Dalma megkéri Ulmann Ákost, hogy hagyja el az ülést. 

Ulmann Ákos elhagyja az ülést. 
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Jáger Vivien Napsugár nyilatkozik arról, hogy nem tud összeférhetetlenségről, majd elmondja 

bemutatkozó beszédét. 

Diczkó Dalma megkéri Jáger Vivien Napsugár, hogy hagyja el az ülést. 

Jáger Vivien Napsugár elhagyja az ülést. 

Ulmann Ákos visszatér az ülésre. 

Ulmann Ákos nyilatkozik arról, hogy nem tud összeférhetetlenségről, majd elmondja 

bemutatkozó beszédét. 

Saly Eszter a tudományos folyóirattal kapcsolatban kérdezi, hogy miért van erre szükség. Úgy érzi, 

hogy a tudományos rovat sincs kihasználva. Azt kérdezi, miért nem a rovatot tervezi felfuttatni, 

egy teljesen új dolog helyett. 

Ulmann Ákos szerint le kell fektetni egy új alapkövet egy szakmai tudományos folyóirat 

létrehozására. Úgy érzi ez értékteremtő és értékálló lehet.  

Rácz Kristóf Bence kérdezi, hogy mivel garantálja a szerzőnek, hogy érték, hogy ebben a lapban 

publikáljon?  

Ulmann Ákos úgy gondolja a hallgató saját egyeteme egy biztonságos közeget nyújt, és egy cikk 

átfutási ideje is egy gyorsabb folyamat lehet. 

Jáger Vivien Napsugár visszatér az ülésre. 

Villányi Lilla Adél nyilatkozik arról, hogy nem tud összeférhetetlenségről, majd elmondja 

bemutatkozó beszédét. 

Diczkó Dalma megkéri Kovács Lucát, hogy hagyja el az ülést. 

Kovács Lucát elhagyja az ülést. 

Boros Réka Judit nyilatkozik arról, hogy nem tud összeférhetetlenségről, majd elmondja 

bemutatkozó beszédét. 

Diczkó Dalma megkéri Boros Réka Juditot, hogy hagyja el az ülést. 

Boros Réka Judit elhagyja az ülést. 

Kovács Lucát visszatér az ülésre. 

Kovács Luca nyilatkozik arról, hogy nem tud összeférhetetlenségről, majd elmondja bemutatkozó 

beszédét. 

Kis Virág Tamara elmondja, hogy a nemzetközi hallgatóknak nagy szüksége lenne megfelelő 

integrációra a kollégiumokban. Kérdezi Kovács Lucának van-e elképzelése erről. 

Kovács Luca elmondja, hogy érdemes felmérni milyen problémákkal találkoznak a hallgatók, 

illetve milyen igényeik vannak, és emiatt is szeretne a KolHÖK-kel szorosan együttműködni 
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megválasztása esetén. Kifejezi, hogy fontos, hogy a külföldi hallgatók képviselete ne csak az 

egyetemen, hanem a kollégiumokan is megvalósulhasson. 

Boros Réka Judit az ülésre. 

Diczkó Dalma megállapítja, hogy két érvényes pályázat érkezett az Eötvös Loránd 

Tudományegyetem Hallgatói Önkormányzat tudományos alelnöki tisztségre: Árva Lúcia Borbálát, a 

GTK, IK, TÓK, PPK és a TáTK jelölte, Hegedüs Sámuelt, a BGGyK, GTK, PPK és a TTK jelölte. 

Diczkó Dalma megkéri Hegedüs Sámuelt, hogy hagyja el az ülést. 

Hegedüs Sámuel elhagyja az ülést. 

Árva Lúcia Borbála nyilatkozik arról, hogy nem tud összeférhetetlenségről, majd elmondja 

bemutatkozó beszédét. 

Kis Virág Tamara kérdezi, hogy hogyan akarja bevonni a szakkollégiumokat a tudományos életbe 

a Tudományos Bizottságon kívül. 

Árva Lúcia Borbála elmondja, hogy jobban meg akarja ismerni a szakkollégiumok működését, 

illetve hirdetni a szakkollégiumok tevékenységét, és eredményit.  

Saly Eszter a tudományos folyóirattal kapcsolatban azt kérdezi, hogy ilyen feltételeknek kell 

megvalósulni ahhoz, hogy olyan színvonalas legyen, mint a hivatkozási alap. 

Árva Lúcia Borbála elmondja, hogy meg fogják keresni a doktorandusz képzések igazgatóit, 

elsősorban az ELTE-n tevékenykedő szakembereket.  

Saly Eszter az UNKP ösztöndíjjal kapcsolatban jelzi, hogy nem támogatja azokat a hallgatókat, 

akik még nem kezdték el a kutatói munkát, illetve a hallgatók/kutatók véleménye sem lett 

megfelelően kikérve. Azt kérdezi Árva Lúcia Borbálától, hogy mit gondol a kialakult helyzetről? 

Árva Lúcia Borbála elmondja, hogy utána fog nézni a kialakult helyzet okainak, mivel még nem 

találkozott ezekkel a pályázatokkal, illetve kikérni a korábbi tudományos alelnökök és Saly Eszter 

véleményét is. 

Lillik Dóra megkérdezi, nem lenne-e érdemes előzetes igényfelmérést tartani a tudományos 

folyóirat indításáról. Elmondja, hogy a PPK-n sem felívelő a hallgatói publikációk aránya, azt 

kérdezi nem e érdemes utánakérdezni a publikálás relevanciájáról. 

Árva Lúcia Borbála elmondja, hogy elsősorban a folyóirat hirdetése fontos, de szívesen készít 

igényfelmérést. 

Hegedüs Sámuel visszatér az ülésre. 

Diczkó Dalma megkéri Árva Lúcia Borbálát, hogy hagyja el az ülést. 

Árva Lúcia Borbála elhagyja az ülést. 
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Hegedüs Sámuel nyilatkozik arról, hogy nem tud összeférhetetlenségről, majd elmondja 

bemutatkozó beszédét. 

Kis Virág Tamara kérdezi, hogy hogyan akarja bevonni a szakkollégiumokat a tudományos életbe 

a Tudományos Bizottságon kívül, mik a tervei a jövőben. 

Hegedüs Sámuel elmondja, hogy az ELTE szakkollégiumait az utóbbi időben igyekeztek 

szorosabban összefűzni, illetve azt tapasztalta, hogy a tudományos programokra megvan az 

érdeklődés, és a kollégiumok részéről a hajlandóság a közös munkára. Úgy gondolja, hogy a 

kollégiumoknak szerepet kell vállalnia az egyetem tudományos munkájában. 

Saly Eszter azt kérdezi, Sámuel mit gondol a tudományos folyóiratról, illetve van-e valami hasonló 

elképzelése? 

Hegedüs Sámuel elmondja, hogy nem feltétlen egy tudományos alelnöki feladatkör, hogy ezzel 

akkor érdemes foglalkozni, ha esetlegesen megválasztják. Számára fontos kikérni a hallgatók 

véleményét erről, illetve a szeretne beszélni a kabinettel és a Tudományos Bizottsággal ezzel 

kapcsolatban. Elmondja, hogy számos rövidebb távú projekt fontosabb a folyóirat megjelenésénél 

jelenleg. 

Saly Eszter az UNKP ösztöndíjjal kapcsolatban jelzi, hogy nem támogatja azokat a hallgatókat, 

akik még nem kezdték el a kutatói munkát, illetve a hallgatók/kutatók véleménye sem lett 

megfelelően kikérve. Azt kérdezi Hegedüs Sámueltől, mit gondol a kialakult helyzetről? Azt mondja, 

az ezzel kapcsolatos változások a szakkolégiumokat is érintik. Azt kérdezi Hegedüs Sámueltől, hogy 

megválasztása esetén mit tudna tenni annak érdekében, hogy gördülékenyebben működjön. 

Hegedüs Sámuel elmondja, hogy az UNKP-EKÖP váltás egy égető téma, és sok munka lesz vele. 

Szeretné segíteni a pályázókat az információmegosztás segítésével, illetve egy csatornáét biztosítani 

a kérdéssel rendelkező hallgatókhoz. Úgy gondolja, hogy a váltás az anyagi támogatást a hallgatók 

jelentős részétől meg fogja vonni, és ezt a keretkiesést szeretné segíteni kompenzálni, alternatív 

források után nézni az egyetemi keretben, és a tudományos eredményeket díjazni.  

Diczkó Dalma megállapítja, hogy két érvényes pályázat érkezett az Eötvös Loránd 

Tudományegyetem Hallgatói Önkormányzat ELTE Press főszerkesztői alelnöki tisztségre: Lucza 

Bernadettet, a GTK, TÓK, PPK és a TáTK jelölte, Óházy Bálintot, a BGGyK, BTK, GTK, PPK, 

TÓK és a TTK jelölte. 

Diczkó Dalma megkéri Óházy Bálintot, hogy hagyja el az ülést. 

Óházy Bálint elhagyja az ülést. 

Lucza Bernadett nyilatkozik arról, hogy nem tud összeférhetetlenségről, majd elmondja 

bemutatkozó beszédét. 

Diczkó Dalma megkéri Lucza Bernadettet, hogy hagyja el az ülést. 

Lucza Bernadett elhagyja az ülést. 

Lucza Bernadett visszatér az ülésre 
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Wawra Máté kérdezi, hogy milyen konkrét lépésekkel szeretné megszólítani azokat a kari lapokat, 

akik az eddigi együttműködésben nem vettek részt, hogyan lehetne működésre bírni a lapokat 

minden karon. 

Lucza Bernadett elmondja, hogy beszélt a karok főszerkesztőivel, és szeretne meetingeket tartani 

azokkal a lapokkal, amikkel még nem indult el a közös munka, illetve a karok kommunikációs 

bizottságaival egyeztetni. 

Wawra Máté kérdezi, hogy Bernadett meg tud-e fogalmazni konkrét lépéseket, arra hogyan 

élesztené fel a kari lapokat azokon a karokon, ahol jelenleg nincs. 

Lucza Bernadett elmondja, hogy elsősorban az érintett karok kommunikációs bizottságaival 

szeretne erről egyeztetni, hogy a karokon van-e erre igény. Egy pályázati úton jelentkezéses alapon 

történő újraindítást képzel el. Szeretné az ELTE és a Kari kommunikációs felületeken hirdetni. 

Óházy Bálint visszatér az ülésre. 

Óházy Bálint nyilatkozik arról, hogy nem tud összeférhetetlenségről, majd elmondja bemutatkozó 

beszédét. 

Az EHÖK tisztségviselő jelöltjei elhagyják az ülést.  

Diczkó Dalma megnyitja a vitát az ELTE Hallgatói Önkormányzat tisztségviselőinek jelöltjeiről 

Gombos Máté felszólal Boros Réka Judit külügyi alelnökjelölt mellett. 

Kovács Andrea Ulmann Ákos tanulmányi alelnökjelölt és Nagy Anna Dorottya szervezetfejlesztésért 

felelős alelnökjelölt mellett szólal fel. 

Saly Eszter a tudományos alelnökjelöltekről szólal fel, elmondja, hogy mindkét elnökjelölttel leült 

beszélni, és úgy gondolja szakmai alapon Hegedüs Sámuel a számára alkalmasabb jelölt, a 

szakkollégiumi és további tevékenysége miatt. 

Más hozzászólás nem érkezik.   

Diczkó Dalma ismerteti a szavazás menetét, illetve mandátum ellenőrzés után 15 perc szünetet 

rendel el. A szünet előtt Diczkó Dalma mandátumellenőrzést rendel el. 

A mandátumellenőrzés alapján Hegedűs Dávid megállapítja, hogy az ülés 39 mandátummal jelen lévő fővel 

határozatképes. 

18:07-kor a küldöttgyűlés folytatódik. 

A Küldöttgyűlés részéről Mig András elnökhelyettesjelöltre 20 érvényes és 1 érvénytelen szavazat érkezett. 

A Küldöttgyűlés részéről Vasas Máté elnökhelyettesjelöltre 18 érvényes és 1 érvénytelen szavazat érkezett. 

A Küldöttgyűlés Mig Andrást 20 igen, 18 nem, 1 érvénytelen szavazattal megválasztja az Önkormányzat 

elnökhelyettesének.  
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A Küldöttgyűlés részéről Glück Krisztina szervezetfejlesztésért felelős alelnökjelöltre 20 érvényes és 1 érvénytelen 

szavazat érkezett. 

A Küldöttgyűlés részéről Nagy Anna Dorottya szervezetfejlesztésért felelős alelnökjelöltre 18 érvényes és 1 

érvénytelen szavazat érkezett. 

A Küldöttgyűlés Glück Krisztinát 20 igen, 18 nem, 1 érvénytelen szavazattal megválasztja az Önkormányzat 

szervezetfejlesztésért felelős alelnökének. 

 

A Küldöttgyűlés részéről Kálmán Levente Zsolt gazdasági alelnökjelöltre 21 érvényes és 0 érvénytelen szavazat 

érkezett. 

A Küldöttgyűlés részéről Teplánszki Vince gazdasági alelnökjelöltre 17 érvényes és 0 érvénytelen szavazat érkezett. 

A Küldöttgyűlés Kálmán Levente Zsoltot 21 igen, 17 nem, 0 érvénytelen szavazattal megválasztja az 

Önkormányzat gazdasági alelnökének. 

 

 

A Küldöttgyűlés részéről Zsohár Zsuzsa kommunikációs alelnökjelöltre 16 érvényes és 3 érvénytelen szavazat 

érkezett. 

A Küldöttgyűlés részéről Rácz Kristóf Bence kommunikációs alelnökjelöltre 20 érvényes és 3 érvénytelen szavazat 

érkezett. 

A Küldöttgyűlés Rácz Kristóf Bencét 20 igen, 16 nem, 3 érvénytelen szavazattal megválasztja az Önkormányzat 

kommunikációs alelnökének. 

  

A Küldöttgyűlés Szabó Vanesszát 26 igen, 13 nem, 0 érvénytelen szavazattal megválasztja az Önkormányzat 

szociális alelnökének. 

 

A Küldöttgyűlés részéről Ulmann Ákos tanulmányi alelnökjelöltre 19 érvényes és 0 érvénytelen szavazat érkezett. 

A Küldöttgyűlés részéről Jáger Vivien Napsugár tanulmányi alelnökjelöltre 20 érvényes és 0 érvénytelen szavazat 

érkezett. 

A Küldöttgyűlés Jáger Vivien Napsugarat 20 igen, 19 nem, 0 érvénytelen szavazattal megválasztja az 

Önkormányzat tanulmányi alelnökének.  

 

A Küldöttgyűlés Villányi Lilla Adélt 24 igen, 15 nem, 0 érvénytelen szavazattal megválasztja az Önkormányzat 

pályázatokért felelős alelnökének. 

 

A Küldöttgyűlés részéről Kovács Luca külügyi alelnökjelöltre 6 érvényes és 0 érvénytelen szavazat érkezett. 

A Küldöttgyűlés részéről külügyi alelnökjelöltre 33 érvényes és 0 érvénytelen szavazat érkezett. 
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A Küldöttgyűlés Boros Réka Juditot 33 igen, 6 nem, 0 érvénytelen szavazattal megválasztja az Önkormányzat 

külügyi alelnökének.  

 

A Küldöttgyűlés részéről Árva Lúcia Borbála tudományos alelnökjelöltre 9 érvényes és 0 érvénytelen szavazat 

érkezett. 

A Küldöttgyűlés részéről Hegedüs Sámuel, mint tudományos alelnökjelöltre 30 érvényes és 0 érvénytelen szavazat 

érkezett. 

A Küldöttgyűlés Hegedüs Sámuelt 30 igen, 9 nem, 0 érvénytelen szavazattal megválasztja az Önkormányzat 

tudományos alelnökének.  

 

A Küldöttgyűlés részéről Lucza Bernadett ELTE Press főszerkesztőjelöltre 18 érvényes és 1 érvénytelen szavazat 

érkezett. 

A Küldöttgyűlés részéről, mint ELTE Press főszerkesztő jelöltre 20 érvényes és 1 érvénytelen szavazat érkezett. 

A Küldöttgyűlés Óházy Bálintot 20 igen, 18 nem, 1 érvénytelen szavazattal megválasztja ELTE Press 

főszerkesztőjének.   

 

3. Egyebek  

Senkinek sincs egyebe. 

Diczkó Dalma 18 óra 27 perckor lezárja az ülést.    
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Határozatok  A Küldöttgyűlés a napirendet elfogadja 39 igen, 0 nem, 0 
tartózkodás mellett.  
A ELTE HÖK Küldöttgyűlése 20 igen, 19 nem, 0 érvénytelen 
szavazattal megválasztotta Domboróczky Balázst az ELTE 
Hallgatói Önkormányzat elnöki tisztségére. 
A Küldöttgyűlés Mig Andrást 20 igen, 18 nem, 1 érvénytelen 

szavazattal megválasztja az Önkormányzat elnökhelyettesének.  

A Küldöttgyűlés Glück Krisztinát 20 igen, 18 nem, 1 

érvénytelen szavazattal megválasztja az Önkormányzat 

szervezetfejlesztésért felelős alelnökének. 

A Küldöttgyűlés Kálmán Levente Zsoltot 21 igen, 17 nem, 0 

érvénytelen szavazattal megválasztja az Önkormányzat 

gazdasági alelnökének. 

A Küldöttgyűlés Rácz Kristóf Bencét 20 igen, 16 nem, 3 

érvénytelen szavazattal megválasztja az Önkormányzat 

kommunikációs alelnökének. 

A Küldöttgyűlés Szabó Vanesszát 26 igen, 13 nem, 0 

érvénytelen szavazattal megválasztja az Önkormányzat szociális 

alelnökének. 

A Küldöttgyűlés Jáger Vivien Napsugarat 20 igen, 19 nem, 0 

érvénytelen szavazattal megválasztja az Önkormányzat 

tanulmányi alelnökének.  

A Küldöttgyűlés Villányi Lilla Adélt 24 igen, 15 nem, 0 

érvénytelen szavazattal megválasztja az Önkormányzat 

pályázatokért felelős alelnökének. 

A Küldöttgyűlés Boros Réka Juditot 33 igen, 6 nem, 0 

érvénytelen szavazattal megválasztja az Önkormányzat külügyi 

alelnökének.  

A Küldöttgyűlés Hegedüs Sámuelt 30 igen, 9 nem, 0 érvénytelen 

szavazattal megválasztja az Önkormányzat tudományos 

alelnökének.  

A Küldöttgyűlés Óházy Bálintot 20 igen, 18 nem, 1 érvénytelen 

szavazattal megválasztja ELTE Press főszerkesztőjének.   

 
 

 

 

 

 Diczkó Dalma  Hegedűs Dávid  

 elnök elnök 

 ELTE Hallgatói Önkormányzat EHÖK Ellenőrző Bizottság 
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